

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-04-03

Tid: 12.00–13.00

Plats: Styretrummet

Närvarande

ORDFÖRANDE: JOHAN HILLERGRÉN
VICE ORDFÖRANDE: LINUS EKLUND
KASSÖR: JOHAN AXELSSON
SEKRETERARE: JAKOB ANDERSSON
LEDAMOT: JOHAN GILL
ORDFÖRANDE F6: KRISTIAN LARSSON
ORDFÖRANDE DP: RICHARD ABRAHAMSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK: SOFIA GUNNARSSON
ORDFÖRANDE SNF: NIKLAS JAKOBSSON
LEDAMOT FOC: ANTON WAHNSTRÖM
ORDFÖRANDE FARM: JOAKIM OLSSON
ASP: MAGNUS ANDERSSON
ASP: KARIN ELAM
ASP: JOHAN BERGSTRÖM

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet öppnas.

§ 2 RAPPORT FRÅN F6

F6 har haft aspbowling tillsammans med DP. De planerar också inför CM-i-fest och sin Gasque som de kommer ha nästa vecka.

§ 3 RAPPORT FRÅN DP

DP har startat upp sin aspning och ikväll arrangerar de årets sista pubbrunda.

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK

FNOLLK har hyrt bastun.

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF

SNF har cocktailparty idag. Där kommer det att hållas en debatt som ät tänkt att fungera som fortsättning på debatten från förra läsperioden. Denna gång är det folk från näringslivet och Chalmers som kommer debattera.

De håller också på med mastersutvärderingar samt att de har blivit tillfrågade om att gå på ett möte för alla Teknisk Fysik utbildningar i Sverige. Mötet är den 28 till 29 maj.

§ 6 RAPPOR FRÅN FOC

Foc har fyllt på Focumama samt beställt delar till flippren. En 5 kr-sil är på väg.

§ 7 RAPPOR FRÅN FARM

FARM kommer sälja biljetter till CERN-resan nästa vecka. De kommer också dra igång sin aspning nästa vecka. De har gjort en broschyr för F-expo som kommer gå av stapeln 28 oktober.

§ 8 RAPPOR FRÅN KÄRNSTYRET

Hiller har varit på ett UO-möte, som mest innehöll budgetsnack, och Linus har varit på ett KU-möte, som Hiller inte kunde gå på. På KU-mötet diskuterades flytten av alla sektioners hemsidor, men då vi driver en egen server så borde inte vi beröras av det. Dispositionsavtalen diskuterades också. Skolan anser att det inte är ok att förvara alkohol i insynade lokaler, medan kåren tycker det är ok.

§ 9 SEKTIONSAKTIVAKONTRAKT

Vi diskuterade formuleringar i det kommande kontraktet för sektionsaktiva. Bl.a. diskuterades var gränsen mellan baktal och kritik går och om sånger skall stå med eller inte. Hiller skall sammanställa ett nytt utkast och maila ut det till alla.

§ 10 FÖRSTA HJÄLPEN

Det finns inget första hjälpen kit på Focus, men Linus skall kolla med Huset om de inte kan ordna ett.

§ 11 ALKOHOLFÖRVARING

Det har framförts klagomål på att vi är dåliga på att anmäla våra fester vilket Foten dock förklarade med att vSO ännu inte skickat ut information om hur man skall gå tillväga för att göra det. Anmälan är mest till för att väktarna skall veta om vad som sker. Foten skall kolla upp mer.

§ 12 E-ON AFFISCHER

Det sitter affischer för E-on över hela huset vilket vi inte anser är bra då vi har Vattenfall som huvudsponsor. Vi skall prata med Våge, AO i KS, för att se vad som gäller då vi inte vet vem som har satt upp affischerna.

§ 13 MAPPAR

Det har framkommit önskemål om att det skall finnas mappar på Focus för att spara gamla tentakit i istället för att slänga dem. Vi ger Hiller i uppdrag att ordna till en kostnad av max 500 kr.

§ 14 NÄSTA MÖTE

Nästa möte hålls 10 april.

§ 15 MÖTET AVSLUTAS

Mötet avslutades.

Johan Hillergren
Ordförande

Jakob Andersson
Sekreterare